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Sport: „…mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán 

nevelési, egészségi célból űznek, hanem benne 

szórakozást keresnek.”  (Pallas Lexikon, 1897) 

 

UFC Lelátó – A II. Kerület Utánpótlás Futball Club képes magazinja 
 Kiadásra kerül a hónapok végén, évente tíz alkalommal 
 Megjelenik 32 oldalon, a II. Kerület UFC internetes honlapján 
 Szerkeszti Markóczy Csaba és Ritz Balázs 

 

CSAPATAINK ÉS EDZŐINK 

 2019/2020 korosztály: Tóth Tamás 

 2017/2018 korosztály: Perjési Lionel és Kern Máté 

 2015/2016 korosztály: Boros Ádám és Fraszt Márk 

 2013/2014 korosztály: Kustra Bence, Lénárd András, Kósa Ábel  

 2011/2012 korosztály: Ritz Balázs és Tóbiás Boldizsár 

 2009/2010 korosztály: Székely József és Kahancz Péter 

 2007/2008 korosztály: Banka László és Székely József 

 Felnőtt: Meggyes Balázs és Ritz Balázs 

 

 Katica csapat: Perjési Lionel és Boros Ádám 

 Manó csapat: Paár Balázs, Asztalos Ádám, Tóth Barbara 

 Lurkó csapat: Kállai Roland, Kustra Bence, Szabó András, Vas Ádám 

 Kölyök csapat: Kern Máté, Horányi Benedek és Kállai Roland 

 Junior csapat: Meggyes Balázs 

 

 Kapusedző: Szabó Marcell 

 Egyéni képzés: Meggyes Balázs 

  

 

 

II. Kerület UFC 

 Elnök: Szeltner Norbert 

 Klubigazgató: Markóczy Csaba  

 Klubmenedzser: Ritz Balázs 

 Szövetségi képviselő: Boros Ádám 
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Ez történt dióhéjban… 

Sporttelepünk jellegzetes szobra ismét a helyén van! 

Az 1960-as években épült Kolozsvári Tamás utcai 

pályánk ikonikus szobra, a „kislabdahajító nő” a 

szocialista realizmus tipikus alkotása. Az 1969-ben már 

biztosan álló szobor talán nem annyira esztétikus, de a 

domboldalról lenéző, ruhát nélkülöző nő annyira 

hozzátartozik a pályánkhoz, hogy már mi is 

ragaszkodunk hozzá. A szobor 2019-ben, a fenti 

játszótér építésekor elkerült a talapzatáról, és hat évig 

várta, hogy visszakerüljön az eredeti helyére. Ami a 

csapatainkat illeti, márciusban kezdetét vette az U7, U8 és U9-es csapataink számára 

a BKV Liga, U10 és U11-es csapataink számára pedig a Kölyökliga. Mindkét 

rendezvényen játékosaink kiemelkedően szerepeltek. A 

legkisebb bajnokságos csapatunk, az U12-es korosztály 

szép győzelmeket aratott márciusban az egyel idősebb 

csapatok között is. Az U14-es „A” csapatunk nagyszerű 

játékkal rangadót nyert Vácon, a korosztály „B” csapata 

drámai végjátékkal – az utolsó percekben két gólt is 

szerezve – döntetlent játszott a Barca Academy 

csapatával. Az U16-os korosztály „A” csapata továbbra 

is remekül szerepel az MLSZ kiemelt bajnokságában, itt 

Dechert Ábel egy mesterhármast is szerzett. Ennek a 

korosztálynak a „B” csapata márciusban 100%-os 

teljesítményt nyújtott a saját, budapesti 

bajnokságában. Az U17-es csapatunk háromgólos hátrányból három góllal nyerte meg 

bajnoki mérkőzését a Törökbálint ellen, az U19-es korosztályunk pedig márciusban 

hibátlanul szerepelt a BLSZ bajnokságban. A Felnőtt I. csapatunk márciusban 9 pontot 

gyűjtött, és továbbra is drámai küzdelmet folytat az első osztályban maradásért. 

Nevezetes esemény volt, hogy Kocsis Botond lejátszotta 100. mérkőzését a Felnőtt 

csapatunkban, aminek alkalmából egy emlékplakettet vehetett át az egyesülettől. 

Szintén a Felnőtt csapatunk hírei közé tartozik, hogy elindult egy darts bajnokság, 

amely remek csapatépítő programként funkcionál. (MCs)  
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Edzői interjú 

Beszélgetés Kustra Bencével, az UFC 2013/2014-es korosztályának vezetőedzőjével. 

- Bence, mondjál valamit magadról…  

- Kustra Bence vagyok, 2001. október 30-án születtem Budapesten, azóta is itt élek. 

Gyermekkoromat Rákospalotán töltöttem, a XV. kerületben, de három éve már 

Újpesten lakom a párommal.  

- És te vagy a legfiatalabb vezetőedzőnk. Melyik iskolába jártál, hogyan tanultál? 

- A Károly Róbert Általános Iskolába jártam, ez Rákospalotán van, a kertvárosban. 

Kifejezetten jó tanuló voltam, nagyon sok szép emlékem van a suliból. A 8. év végén a 

kiemelkedő tanulmányi eredményeimért még díszoklevelet is kaptam. A középiskolám 

– a Dózsa György Gimnázium – szintén Rákospalotán volt. Ez egy nyelvi gimnázium volt, 

ahol a német volt az első nyelv, az angol a második. Érdekesség, hogy ennek ellenére 

angolul ma jobban beszélek. 

- A focin kívül még milyen kedvteléseid voltak gyermekkorodban? 

- Az úszás és az aikidó voltak azok a sportok, amiket még kipróbáltam. Még 

kisgyermekként 4 évet úsztam REAC-ban, Kati néni volt az edzőm. Nagyon jól ment, a 

gyorsúszás volt az erős oldalam, a pillangóban kevésbé voltam jó. Több érmet is 

nyertem, bíztattak az edzőim, hogy folytassam tovább, de végül ez abbamaradt.  

- A küzdősportról is meséljél valamit.  

- Az aikido egy önvédelmi sport, Káposztásmegyerre jártam edzésekre. Vizsgákat is 

tettem, úgy emlékszem, hogy narancssárga övem volt.  

- Hogy hívták a mesteredet? 

- Gábornak. Ezt is szerettem, de az első mindig a foci volt, amit a két előbb említett 

sport mellett mindig is csináltam, eleinte még csak egyesületen kívül.  

- Egyesületben mikor kezdted a labdarúgást? 

- Viszonylag későn, 12 évesen mentem le a Testvériség SE-be, ez a XV. kerületben van, 

Újpalotán. Nagyjából két évet voltam ott, Kanyó Viktor, Katona Tamás, Selmeczi Döme 

voltak az edzőim.  

- Milyen poszton szerepeltél? 

- Gyorsnak számítottam, ezért támadót játszottam a szélen. Később Újpesten már védő 

voltam.  

- Hogyan kerültél Újpestre? 

- U14-be lépve, nyáron volt egy kiválasztó, toborzó Újpesten, amire én is elmentem. 

Kiválasztottak, megfeleltem, így leigazolt az Újpest FC. Komódi László volt az edzőm, 
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minden nagyon jól indult, jó hangulatú edzések voltak, de a második bajnoki 

mérkőzésen súlyos baleset ért.  

- Mi történt? 

- A Ferencvárosi FC- vel játszottunk a Goldball pályán. A meccsen olyan szerencsétlenül 

rúgtunk össze az ellenféllel, hogy ketten kétfelé repültünk. Én a pálya szélére 

érkeztem, pont egy beton szegélyre. Nagyon komolyan eltört a karom, amelyet műteni 

kellett. Nagyon sokat kellett kihagynom, majd, amire rendbe jöttem volna, már annyira 

elhúzott a csapat, hogy nem volt esélyem visszakerülni. A mai napig nagyon sajnálom 

azt a szerencsétlen sérülést. Szóval végül egy év után eljöttem Újpestről.  

- Hol folytattad?  

- A BVSC-be mentem, ahol három szezonom volt. Többek között Steer Ferenc és Czéró 

Bálint voltak az edzőim. Itt éreztem magamat a legjobban, ehhez a klubhoz kötődnek 

a legszebb emlékeim, sok akkori csapattársammal ma is tartom a kapcsolatot.  

- Mik voltak játékosként az erényeid? 

- Eleinte gyorsnak számítottam, amikor relatíve lassabb lettem, akkor már a 

keménység és a harciasság volt az erényem. Szerettem – és talán tudtam is – hátulról 

osztogatni. A BVSC után egyébként még két szezont fociztam felnőtt szinten az Issimo 

csapatában is, ahol bajnokok lettünk.   

- Az edzősködést nagyon fiatalon kezdted, erről mesélj valamit.  

- 17 éves voltam, amikor Pestújhelyen kaptam egy lehetőséget, hogy a legkisebb 

korosztály edzéseinél segédkezzek. Anyukám barátja, Porvay János, ott dolgozott 

edzőként, az Ő révén kerültem oda. Az U7 és U9-es csapattal foglalkoztam, illetve 

Frigyesi Zoli mellett segédkeztem az U11 csapatnál is. Az edzések mellett Bozsik 

Tornákra jártunk, illetve szerveztünk edzőmérkőzéseket is.   

- Mikor és hogyan kerültél hozzánk, az UFC-be? 

- Tehát két évet dolgoztam a Pestújhely csapatában, majd az érettségi után a magam 

lábára akartam állni, így elkezdtem dolgozni egy sportboltban is. Mivel szerettem volna 

a sportban dolgozni tovább, ezért az edzői tanulmányaimat is elkezdtem, valamint 

elhatároztam, hogy egy komolyabb nevelőegyesülethez szeretnék jelentkezni, és 

ekkor találtam meg az UFC álláshirdetését 2022. év elején.  

- Melyik csapatunknál kezdtél el dolgozni? 

- Eleinte az UFC szabadidős részlegénél kezdtem el dolgozni, a Kölyök és Lurkó 

csapatoknál tartottam edzéseket. Majd 2022 nyarán megkaptam a lehetőséget, hogy 

átvegyem a kiemelt 2013/2014-es korosztály irányítását.  
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- Akkor ez a korosztályunk pont a középső képzési harmadba lépett. A harmadik éve 

viszed ezt a csapatot, kik segítették ezalatt a munkádat? 

- Az első két évben Csáki Viktor volt a segítőm, akivel jól tudtunk együttműködni. Ezt a 

szezont Bognár Kornéllal kezdtem el, majd az ő távozása után Lénárd András és Kósa 

Ábel lett a segítőm. Mindkét társam hozzám hasonlóan fiatal, egy korosztály vagyunk, 

szóval így jól megértjük egymást.   

- Edzőként hogyan gondolkodsz a futballról? 

- A rövidpasszos, 

kombinatív játékstílus a 

kedvencem, annak a híve 

vagyok. A modern 

futballban a játékosoknak 

leszűkült térben és időben 

kell minél jobb és gyorsabb 

döntéseket hozniuk. Az 

edzéseimet is ennek 

megfelelően építem fel, a 

gyakorlatokban igyekszem 

minél több ilyen helyzetet 

teremteni.  

- Van olyan kedvenc 

csapatod, amelynek a 

játékát, stílusát szereted?  

- Gyermekkoromban 

Barcelona szurkoló voltam, 

a Guardiola féle csapat – a 

Messi, Iniesta, Xavi által 

fémjelzett aranygeneráció – 

nagy hatást gyakorolt rám. 

Nagyon tetszett nekem már akkor is ez a sok passzos, végletekig kijátszott stílus. 

- A végén említsük még meg, hogy nagy Újpest szurkoló is vagy... 

- Igen, a barátaimmal rendszeresen járunk az Újpest meccseire, bár szervezett 

szurkolói csoport tagja nem vagyok. Életem egyik nagy élménye volt, amikor a 2024-es 

EB-n Csoboth Kevin döntő gólt rúgott a Skótoknak…  (MCs) 
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2019/2020 korosztály 
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2017/2018 korosztály 

 



UFC Lelátó  2025. március 

 

 9 

2017/2018 korosztály 
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2015/2016 korosztály 
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2015/2016 korosztály 
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2013/2014 korosztály 
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2013/2014 korosztály 
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2011/2012 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Mészöly FS – II. Kerület UFC U14/A 4-1 
G: Kapovits 

II. Kerület UFC U14/A – Hegyvidék 2-2  

G: Kapa, Pölczman 

Vác – II. Kerület UFC U14/A 1-2 
G: Pölczman, Peták M. 

II. Kerület UFC U14/A – Dunakeszi 9-3  

G: Pölczman (2), Bana (2), Kapa, Zubor, Kapovits, Peták 
M., Szász 

Budai FC – II. Kerület UFC U14/A 1-1 
G: Szász 
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2011/2012 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

II. Kerület UFC U14/B – Városgazda 6-1 
G: Salak (2), Namesnik, Schumitsch, Kovács, Ozsváth 

II. Kerület UFC U14/B – Barca Acad. 5-5 
G: Bíró, Kovács A., Farkas, Marragh, +Ög 
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2009/2010 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Szombath. Lurkó – II. Kerület UFC U16/A 1-4 
G: Onodi, Farkas, Pados, Ög.  

II. Kerület UFC U16/A – Győri Üstökös 3-1 
G: Dechert (3) 

Pécs – II. Kerület UFC U16/A 1-1 
G: Dechert  

II. Kerület UFC U16/A – Király SE 2-3 
G: Pados, Farkas 
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2009/2010 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

MLTC – II. Kerület UFC U16/B 0-14 
G: Haffner (3), Szabóki (2), Szabó, Merényi, Baradlai, 
Dulai, Földeáki, Berthóty, Kincses, Kapa, Drótár 

II. Kerület UFC U16/B – KISE 2-1 

G: Vlcskó, Berthóty  
II. Kerület UFC U16/B – Szigethalom 4-1 

G: Szabóki (2), Haffner, Vlcskó,  

Kelen Talent – II. Kerület UFC U16/B 3-8 
G: Vlcskó (3), Földeáki (2), Szabóki, Madzin, Fehér 
II. Kerület UFC U16/B – UTE 2-1 

G: Szabóki (2) 
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2007/2008 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Haladás VSE – II. Kerület UFC U19/A 4-1 
G: Hoszáng 

II. Kerület UFC U19/A – Kelen 1-4 
G: Remete 

Pécs – II. Kerület UFC U19/A 4-1 
G: Horányi 

II. Kerület UFC U19/A – Budai FC 2-5 
G: Lepp, Balázs 
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2007/2008 korosztály 

 

Bajnoki mérkőzések 

Pestújhelyi SC – II. Kerület UFC U19/B 3-7 
G: Pálos (2), Mézes (2), Borbély, Váczi, Kovács M. 

II. Kerület UFC U19/B – Műegyetem 4-0 
G: Kováts, Mézes, Váczi, Pálos 
II. Kerület UFC U19/B – Palota SE 2-0 
G: Lakatos, Erdélyi 
MLTC – II. Kerület UFC U19/B 3-4 
G: Lachmann (2), Pálos (2) 

Hidegkút – II. Kerület UFC U19/B 1-6 
G: Pálos (3), Lobko, Horányi, Lachmann 
II. Kerület UFC U17 – Törökbálint 6-3  

G: Márta (3), Marosi, Erdélyi, Wachtler 

Nyergesújfalu – II. Kerület UFC U17 5-0 
II. Kerület UFC U17 – Kápolnásnyék 4-1  

G: Márta, Radics, Erdélyi, Wachtler  
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FELNŐTT csapat 

 

Bajnoki mérkőzések 

II. Kerület UFC I. – Budai FC 5-1 
G: Kelemen Zs., Kocsis, Tóth B., Tóth Á., 
Meggyes 

Testvériség – II. Kerület UFC I. 3-2 
G: Tóth Á., Ög. 

II. Kerület UFC I. – REAC 1-0 
G: Tóth B. 

Szabadkikötő – II. Kerület UFC I. 0-3 
G: Tóth Á. (2), Porst Benedek 

II. Kerület UFC I. – Ludovika SE 0-1 
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FELNŐTT csapat 

 

Bajnoki mérkőzések 

II. Kerület UFC II. – Bőrlabda FC 1-1 
G: Bélai Balázs 

MLTC – II. Kerület UFC II. 3-2 
G: Szabó K., Dolgener 

II. Kerület UFC II. – Airnergy 2-4 
G: Tóbiás, Magyar 

Pestszentimre – II. Kerület UFC II. 5-4 
G: Szentiványi, Magyar, Doroszlay, Dolgener 

II. Kerület UFC II. – Rákosmente SE 0-3 
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KATICA csapat 
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MANÓ csapat 
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LURKÓ csapat 
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KÖLYÖK csapat 
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JUNIOR csapat 
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Játékosinterjú 

Interjú Bacsek Bernáttal, felnőttcsapatunk játékosával 
 
- Bernát, ez a 13. szezonod az UFC-ben, egyike vagy a leghűségesebb játékosoknak. 
- Az UFC-nél nőttem fel. Edzőim és csapattársaim nemcsak a pályán, hanem az életben 
is formáltak azzá, aki ma vagyok. Nem akarok túlzásba esni, de eszembe jut a Barcelona 
jelmondata: „Több mint egy klub” – és valahogy így érzem én is. Nekem természetes, 
hogy maradtam. Egyszer egy jobb meccsem után megkeresett az ellenfél csapata, hogy 
szeretnének, de a klubhoz való kötelékeim nem engedtek el. A tanulás mindig fontos 
volt, nem tudtam bevállalni, hogy 
nagyobb babérokra törjek. 
- Hogy kerültél az UFC-be? 
- Unokatesóm hatására kezdtem el 
focizni, nagy Ronaldinho és Brazília 
fanok voltunk. Öt évesen a 
Vasasban kezdődött a 
pályafutásom, ahol együtt fociztam 
Tóbiás Marcival, aki jelenleg is 
csapattársam a felnőttben. Amikor 
az akadémiára kerültem, a 
nagyobb versenyhelyzet miatt 
kevesebb lehetőséget kaptam az 
edzőimtől és váltanom kellett, kevésbé motivált a szint, mint a játékpercek. Görgényi 
Boti osztálytársamtól csupa jót hallottam az UFC-ről, ezért jöttem ide 12 évesen. 
- Kik voltak gyerekkorododban az UFC-s edzőid? 
- Az UFC-ben Markóczy Csaba bácsi kezei alá kerültem, aki közvetlenségével, 
humorával és néha hihetetlen történeteivel elég könnyűvé tette a beilleszkedést. A 
legendáit mi csak a szintén tőle átvett “Csacsa sztori” jelzővel illettük, mégis 
mindegyikben volt valami, amiből tanultunk. Vidéki Gábor és Ritz Balázs mesterek 
kezei alatt töltöttem UFC-s utánpótlás pályafutásom nagy részét, akik nem csak 
belőlem, de az egész csapatból sportembereket csináltak. A ma is sokat hangoztatott 
“UFC-mentalitást” nagyrészt tőlük kaptuk, megtanultunk tisztelettudóan, elszántan és 
bajtársiasan játszani. Sokat motiváltak minket, egyéni statisztikákkal mutattak rá 
dolgokra, amikben fejlődnünk kell. 
- Te is fontos tagja voltál az 1999/2000-es korosztálynak, amely éveken át sikeresen 
szerepelt és remek közösséget alkotott. Mi volt a titka annak a csapatnak? 
- Igazából nem lehet kettéválasztani a közösséget a sikeres szerepléstől. Ha nincsenek 
folyamatos sikerek, talán nincs meg a folyamatos jó hangulat és fordítva. Az edzők 
közvetlensége biztosan nagy szerepet játszott, sokat beszélgettem velük focin kívüli 
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dolgokról. Meg persze minden meccs után arról, hogy miben lehetne fejlődni, nagy 
szeretettel voltak mindketten a csapat felé. Engem mindig motivált az például, hogy 
meccsek után a Facebook-csoportunkban hosszú értékeléseket kaptunk a meccsekről, 
ha 8-as értékelést kapott valaki egy meccs után, akkor már jól aludt aznap este. Az 
egyik ilyen értékelés egy meccsről, amikor jól teljesítettem, azóta is kint van a szobám 
falán. A közösség pedig, ha fociról beszélünk, őszintén, tehetségesek voltunk, mindenki 
kiemelkedett valamiben és tudtunk egymás erősségeire építeni. Az ominózus Újpest 
elleni meccsen ezt az értékelést kaptuk edzőnktől: „a bajnoki címet azért nyertük meg, 
mert remek karakterekből összeállt egy olyan közösség, aki egyfelé tolja a szekeret” – 
és ezzel teljesen egyet tudok érteni. Focin kívül pedig barátok voltunk, közösen 
ünnepeltük sikereinket, közösen álltunk fel a kudarcokból. 
- Többször szereztél gólkirályi címet utánpótlás-bajnokságban. 
- A meccsek után az első kérdés, amit kaptam családtól, barátoktól, barátnőtől az volt, 
hogy mennyi gólt lőttél és szerettem erre mindig pozitívan válaszolni. Akkor volt 
sikeres egy meccs, hogyha betalálok, persze nagyon örültem, amikor a csapat nyert, 
de gyerek fejjel szerintem mindenkinek az egyéni sikerek is sokat számítottak, én ezt a 
góllövésben találtam meg. Illetve a csapat számított rám, bíztam bennük és ők is bíztak 
bennem, szoros kapocs volt köztem és a középpályások között, gyakran egy 
összenézésből tudtam már, hogy hova fogom kapni a labdát, hova kell futnom, hiszen 
a barátaimmal játszottam együtt. 
- A felnőtteknél változott a szereped, a góllövés helyett az előkészítésben léptél előre. 
- Felnőtt szinten egy-egy rúgott gólnak olyan értéke van, hogy hasonló adrenalinnal 
tölt el más gólja, mint a sajátod, illetve sajnos vagy nem sajnos, de már kevésbé 
motiválnak az egyéni sikerek. Változott a stílusom is, sokkal többet passzolok, mint 
régebben tettem. Régen lehajtott fejjel mentem előre, csak az ellenfelek lábait láttam 
magam előtt és akadály nélkül mentem el a kapuig, most már nem lehet ekkora 
kockázatot vállalni. Gyerekként rohamosztagosnak neveztek edzőim, mert 
akárhányszor felrúgtak, mentem tovább, felnőtt szinten, ha egyszer felrúgnak, ott nem 
nagyon fogsz tovább menni. Mindezek ellenére dolgozok azon, hogy góllövésben régi 
önmagamat hozzam és többet vállaljak. 
- Mire emlékszel a gyerekkori UFC-s táborokból? Vannak emlékezetes sztorik? 
- Én mindössze két balatoni pontszerzős edzőtáborban voltam, de mindkettő elég 
élénken él az emlékeim között. Ott nekem fontos volt, hogy megnyerjem a serleget, 
amit az ügyességi játékokon legtöbb pontot szerző játékos kapott. Tudom, hogy a 
csapat felét nem is nagyon izgatta ez az egész 13-14 évesen, de én ezeken mindig 
nyerni akartam. Sztorik közül hadd emeljek ki párat: amikor bátorságpróbán Dusán 
bácsi a Balatonból remek ütemben kiemelkedve rémísztgette a kisebbeket; amikor 
Török Norbi társammal Csaba bá nagy örömére énekeltünk a Ki mit tudon az 
angyalföldi pálmafákról; amikor azt hittük, hogy elaludtak az edzők éjszaka és “halkan” 
kiszöktünk a szobánkból, majd a szobánkhoz visszavezető úton Gábor bá mosolygott a 
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sorompónak dőlve. A nyári edzőtáborok pedig nem a pihenésről szóltak, nappal két 
edzés, éjszaka póker és rizikó party. Ezeket a játékokat mindig hatalmas profizmus 
övezte. A rizikónál például kellett “kibic 10 percet” tartani, amikor aki nem játszott is 
megtekinthette az aktuális állást. Muradin Beni egyszer megszegte a meg nem 
támadási szerződést, és sajnos “féregirtást” kellett tartani. Volt egy kártyajáték, amit 
az évek során mi fejlesztettünk tovább, melynek a “kakiember” nevet adtuk, mert a 
játék vesztesének kulináris különlegességeket kellett meginnia. Ezt a játékot szerintem 
az akkori csapatból mindenki továbbvitte és a mai napig összejövetelek egyik 
legpopulárisabb játéka szokott lenni. 
- Számos alkalommal külföldön is voltatok tornán. 
- Ha buszon mentünk hosszabb utakra, nem az volt, hogy mindenki begubózott, hanem 
előre megbeszélten hozta mindenki a Nintendo DS-ét és toltuk egymás arcába a “hős 
bombát” Mario Kartban. A mai csapatból szerintem Czipó Ádi, a Porst-ikrek, Uray Kris 
vagy Kelemen Zsombi is tudna mesélni a driftelésről, a szivárványos pályáról, vagy az 
alázó körökről. A külföldi tornák alakítottak minket csapatszinten, küzdöttünk 
elsősorban egymásért, másodsorban meg azért, mert volt olyan, hogy edzőink 
megfogadták, hogy ruhástól belemásznak a szállásunk mellett folyó patakba, ha 
nyerünk. Ezt meg is tették. Élénken megmaradtak a tornateremben alvások, a mai 
napig cseng a fülemben Csaba bá hajnali ébresztő zenéje, a “Túl az Óperencián, 
boldogok leszünk”. A közös ünneplésekről pedig szerintem a prágai kukákat és Katona 
Matyit kell megkérdezni. 
- Köztudott, hogy minden játékban imádsz győzni. Honnan ered ez a jó mentalitás?  
- Egyrészt tesóimmal sokat társasoztunk kiskorunkban, talán ott indult el ez. Öcsémmel 
csak 2 év van köztünk, együtt nőttünk fel, egymás ellen versengve. Másrészt, mint 
említettem, 3-4 évesen már sportoltam és versenyeken vettem részt, úgyhogy belém 
vésődött a versengés. Talán az is hozzájárult, hogy sokszor nyertünk utánpótlásban, 
sokat ünnepeltünk és a sikerre való törekvés természetessé vált. Szeretek mindenből 
játékot csinálni, szerintem mindenki akkor mutatja meg az igazi énjét, amikor valamiért 
játszik. Én mindig játszom és mindig magamat adom. 
- Régebben edzőként is kipróbáltad magad az UFC-ben. 
- Igen, bő egy évig a 2007/2008-as csapatnak voltam a segédedzője. Elsősorban 
szeretném kiemelni Banka Lacit, aki lehetőséget adott, hogy mellette kezdjek el 
foglalkozni gyerekekkel, rengeteget tanultam tőle emberileg és futballszinten is. 
Érdekes volt a másik oldalról látni a játékot, beleláttam abba, ahogy egy edző nem csak 
a futball oktatásáért felel, hanem a gyerekek neveléséért is. Amikor edzősködtem, 
magamat próbáltam gyerekszemmel nézni, visszagondolni arra, mi az, amire nekem 
szükségem volt annyi idősen. Ebből adódóan szerettem erőltetni a játékos, 
versenyeztetős feladatokat, amik az együttműködésre és a győzelemre való törekvésre 
tanították a gyerekeket. Velük együtt én is sokat tanultam, és mindig hálás leszek ezért 
az időszakért. (RB)  
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Tabella mix 

 
BLSZ I. osztály BLSZ II. osztály 

  
 
 

MLSZ Regionális U19 
Kiemelt Nyugat 

BLSZ Ifjúsági U19 
2. csoport 

  
 
 

MLSZ Regionális U17 
Észak-Nyugat 
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Tabella mix 

 
  
  

MLSZ Regionális U16 
Kiemelt Nyugat BLSZ Ifjúsági U16 

  
  
  
 
 

MLSZ Regionális U14 
Alap Észak BLSZ Serdülő U14 
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A hónap képén… 

…a Lurkó csapat játékosai jóízűen falatozva készülnek az edzésükre. 

II. Kerület Utánpótlás Futball Club 

 Budapest, 1023 Kolozsvári T. u. 11. 

 www.keruletufc.hu 

 iroda@keruletufc.hu 

 70/548 8985  

http://www.keruletufc.hu/

